

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET

Datum: Tisdag 8 april 2025 kl. 19.30-21.00. **Plats:** Digitalt via Teams.

Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Stefan Mattsson, Olivia Hansén, Fredrik Schölin, Linda Kjellberg, Peter Håkansson, Johan Thor, Marina Karlsson (från §4). **Personal:** Markus Andersson. **Frånvarande:** -



Johan hälsades välkommen till Östsvenska och vi körde en presentationsrunda.

§ 1. Mötets öppnande

- a) Val av justeringsperson - Stefan.
- b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes utan tillägg.
- c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan

Utmärkelser tar vi under §4. Resurslista arr-stöd är klar, Markus lägger nu upp på hemsidan. Utbildningsuppdrag tas under §7 och Uppdragsbeskrivning GM-distriktsledare under §5.

§ 3. Förbundsårsmötet – Olivia, Monica, Stefan, Peter, Ulrika

Information & reflektioner. Stefan tyckte Karlstad kommun gjorde ett bra välkomnande, bra arena. På mötet var det en del läger/motsättningar. Monica höll med, men tyckte det var en trevlig helg. Vår motion mötte på motstånd, framöver behöver vi nätverka för att stämma av och få gehör för våra åsikter. Friidrotten har tappat 20 % sen 2019 och återhämtat sig mindre än andra idrotter sen pandemin, F&S är med i siffrorna. Peter tyckte de informella mötena var värdefulla. Olivia är stolt över att vara med i Östsvenska och att vi vågar uttrycka åsikter. Ulrika meddelar att vid höstens GM 13-14 sep i Göteborg kommer det ske ett möte distrikt i mellan.

§ 4. Ansvarsfördelning styrelsen - Ulrika

Har skickats ut underlag inför mötet som Ulrika nu delade. Områden och delar har koppling till vår verksamhetsplan. Vi gick igenom det och Ulrika genomförde uppdateringar när personer tog på sig olika uppdrag. Vi får till nästa möte på oss att fundera så ska den bli klar då.

§ 5. Uppdragsbeskrivning GM-distriktsledare

Markus, Nadja och Stefan Malmborg har haft möte och gått igenom den tidigare uppdragsbeskrivningen. Nu föreslås uppdraget breddas så att det inte bara handlar om tävlingshelgerna utan även inkluderar planeringen inför. Samma distriktsledare föreslås utses årsvis och förutom IGM & GM även närvara vid GM-lägret. Arvodet föreslås höjas från 1500 kr/helg till 4000 kr/GM-tävling och 2000 kr/lägret. Alla enskilda punkter i uppdragsbeskrivningen har också setts över och en del justeringar har gjorts. Förslaget var utskickat inför styrelsemötet. Styrelsen godkände uppdragsbeskrivningen och arvodet, samt gav Tävlingskommittén i uppdrag att framöver utse GM-distriktsledare.

§ 6. Kommittéerna

Ordförande i respektive kommitté får styrelsens uppdrag att se över kommitténs sammansättning och meddela styrelsen namn på personer och ev. roll inför nästa styrelsemöte då styrelsen fastställer kommittéerna.

Det vi vet nu är att Martin Söderberg av sagt sig att vara ordförande i Löpningskommittén. Nadja är sammankallande i väntan på ny ordförande. Kanske någon engagerad inom IK Akele som nu startat upp Woodland Trail i Linköping. I Tävlingskommittén har Markus fungerat som sammankallande medan ordföranderollen varit vakant sen ett drygt år tillbaka, men nu har Anton Östebo tackat ja till ordföranderollen med start efter sommaren. Det finns inget förutbestämt antal personer som ska ingå i en kommitté utan det kan variera.

§ 7. Utbildningsuppdraget resurssättning – Monica

Som meddelats tidigare kommer Erik Svensson lämna uppdraget som Utbildningssamordnare 25 % i augusti. Monica och Utbildningskommittén har haft styrelsens i uppdrag att ta fram förslag på ersättare/lösning. Tre olika alternativ övervägs, vilket skickats ut inför mötet och som Monica nu gick igenom.

1. En "ny Erik", dvs oförändrat uppdrag.
2. Uppdraget delas upp på någon föreningsanställd i norra + södra delen av distriktet med 10 % var plus en central del om 5 % som läggs på vårt kansli.
3. Kansliet (Markus/Nadja) tar större delen 20 % med någon form av uppdelning och den lokala föreningen vid respektive utbildning får mer ansvar för det praktiska, t.ex. lokaler/mat, och får lite

ersättning för det.

Monica la till att Erik jobbat självständigt så Utbildningskommittén har mest fungerat som diskussionsforum, men det vore möjligt framöver för kommittén att delta lite mer i planeringsarbetet. Erik har också meddelat att nya Utbildningsplattformen underlättat och minskat arbetet lite. Markus meddelade att han står till förfogande att jobba lite mer, främst vinterhalvåret det kan vara begränsat med tid.

Styrelsen gav Monica/utbildningskommittén i uppdrag att jobba vidare mot ett färdigt förslag.

§ 8. Finnkampresan – Markus

Nu är 67 st anmälda. Bussen som startar i Värnamo blir överfull när den passerar Jönköping, planen är därför att ändra så att bussen som var tänkt att starta i Linköping istället startar i Jönköping så fler platser finns därifrån. Dessa två bussar ser ut att genomföras, mer osäkert med Kalmar-bussen där ingen förening ännu anmält något, endast Markus & Stefan i nuläget. Föreningarna är ombedda att anmäla senast 15 april. Även Östsvenska-personer behöver anmäla sig till Markus.

§ 9. Ekonomin – Markus

Rapport utskickad inför mötet. SDF-bidraget från Svenska FIF blev 16 tkr mer än budget. SDF-bidraget från RF-SISU Östergötland blir 5 tkr mer än budget. Även utbildningsbidraget på 25 tkr för 2024 som nu kommit från RF-SISU Småland var mer än budget. Rapporten innehåll lite mer detaljer.

§ 10. Övrigt

a) Policy boende – Ulrika

Nu senast vid Förbundsårsmötet var enkelrumstillägget dyrare än vanligt och kanske inte helt bra att lägga det på privatpersoner/föreningar om deltagande i vår friidrottsverksamhet ska uppmuntras. Vi diskuterade att framöver fortsatt *uppmuntra* till boende i dubbelrum, men om enkelrum av något skäl önskas så går det också bra, någon form av subventionerat enkelrumstillägg kan nog vara lagom. Styrelsen gav Markus & Ulrika i uppdrag att ta fram förslag på policy för boende vid uppdrag för Östsvenska.

b) Övrig info verksamheten – Nadja (ej närvarande)

-

c) DM 6-8 juni Linköping – Ulrika, Markus

Diskuterades under §4. Östsvenska-närvaro planeras med vårt tält lördag-söndag, även någon person på plats fredag kväll samt styrelsemöte vid något tillfälle under helgen.

d) RF-SISU Östergötland årsmöte – Monica, Fredrik

Monica & Fredrik deltog, ställde en del frågor och fick information bl.a. om LOK-stödsaktiviteter, SDF-bidrag och att det även finns en fond att söka pengar ur för aktiviteter i Östergötland.

§ 11. Nästa möte

Tisdag 6 maj kl. 19.30-21.00 digitalt via Teams.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§	Att göra	Ansvarig	Senast
10/2 §4	Ta fram förslag på nytt utbildningsuppdrag/fördelning	Monica/Utbildningskommittén	
8/4 §6	Redovisa kommitténs sammansättning till styrelsen	Alla kommitté-ordförande	29/4
8/4 §10a	Ta fram policy för boende vid Östsvenska-uppdrag	Markus, Ulrika	29/4

Markus Andersson
Sekreterare

Ulrika Pizzeghello
Ordförande

Stefan Mattsson
Justerare